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RF.0012.5 6. .2023.KR

PROTOKÓŁ
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, odbytego w dniu 19 października 2023 roku

w godz. od 15:00 – 16:00.

W posiedzeniu wzięli udział następujący członkowie komisji:
1. Taciak Szymon,
2. Podpołucha Aneta,
3. Kaźmierski Stanisław,
4. Dorsz Jacek,
5. Jańczak Elżbieta,

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

oraz:
1. Kinga Przykłota – Zastępca Kierownik USC w Dolsku,
2. Janina Pawełczyk – radna RMiG Dolsk,
3. Jarosław Kaczmarek – radny RMiG Dolsk,
4. Marek Jurga – sołtys sołectwa Masłowo,
5. Katarzyna Ratajczak – opiekunka świetlicy wiejskiej w Masłowie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powitał wszystkich obecnych i poinformował, że
przedmiotem obrad będzie kontrola inwestycji montażu pieca w świetlicy wiejskiej
w Masłowie.
W pierwszej kolejności Przewodniczący poprosił o przejście się po obiekcie celem
skontrolowania  ilości zamontowanych kaloryferów oraz lustracji pieca.
Miejsce gdzie znajduje się piec nie było przygotowane do przeprowadzenia kontroli, mimo
wcześniejszej informacji. Dojście do pomieszczenia było zastawione stołami, a sam piec był
przykryty workami ze śmieciami, aby go zobaczyć trzeba było je usunąć. (zdjęcia załącznik
nr 2)
W budynku świetlicy wiejskiej zamontowanych jest 11 kaloryferów, a zakupionych przez
sołtysa było 13, 2 szt. nie są jeszcze zamontowane, piec nie działa.
Przewodniczący komisji dopytał sołtysa dlaczego ten na fakturze,  zapisał że prace sanitarne
na świetlicy zostały wykonane i się pod tym podpisał skoro tak nie jest.

Sołtys wsi Masłowo – zadanie to nie zostało wykonane w październiku 2021r. między innym
ze względu na COVID-19. Wykonawca odwlekał w czasie w związku z chorobą
pracowników. Dopiero w grudniu 2021r. firma przystąpiła do prac. Ustalono, że do
istniejącego komina wentylacyjnego zostanie zainstalowana „wpinka” metalowa, a wentylacja
zostanie przebudowana przez ścianę budynku. W porozumieniu instalatora z kominiarzem
stwierdzono, że trzeba wybudować nowy komin. Między świętami, a Nowym Rokiem
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przystąpiono do montażu nowego komina. 6.01.2022r. skończono prace montażu komina.
Firma miała wówczas dokończyć inwestycję i podłączyć piec.  Wykonawca miesiącami
zwodził sołtysa. Ostatecznie uzgodnili, że zadanie dokończy w czerwcu 2022r. Sołtys
twierdzi, że o każdej zwłoce i etapie prac odpowiedni pracownik UMiG Dolsk był
informowany.
Przewodniczący Sz. Taciak – celem dzisiejszej komisji jest wyjaśnienie dlaczego piec nie
jest jeszcze podłączony. Jest koniec roku 2023, a sołtys na fakturze z 2021r. potwierdził, że
prace instalacyjne zostały wykonane i, że zamontowano 11 z 13 kaloryferów. Piec jest
w częściach, zasyp nie jest podłączony – jest zdemontowany, stoi obok pieca.
Sołtys wsi Masłowo – nie miał świadomości, że zasyp jest odłączony od pieca.
Radna J. Pawełczyk – stwierdziła, że radny Taciak nie powinien prowadzić dzisiejszej
komisji  ponieważ jest mieszkańcem Masłowa. Odniosła się do protokołu Komisji Rewizyjnej
z dnia 29.03.2022r. która odbyła się w Dolsku bez wizji w terenie, na świetlicy w Masłowie.
Radna twierdzi, że na podstawie zapisu z protokołu członkowie komisji stwierdzili, że
zadanie zostało wykonane. Pani Kinga Przykłota wypowiedziała się wówczas, że inwestycja
jest już zakończona i że gmina nie będzie już więcej ponosić kosztów w tej kwestii. Radna
dodała, że jakby wówczas członkowie komisji przyjechali do Masłowa i przeprowadzili
posiedzenie komisji „jak się należy” nie byłoby całej sprawy.
Kinga Przykłota – nie miała informacji, że inwestycja ta jest niezakończona.
Sołtys wsi Masłowo – utrzymuje, że cały czas był w kontakcie telefonicznym z Panią Kingą
Przykłota, niejednokrotnie telefonował też do wykonawcy, który nie dotrzymał obietnicy co
do podłączenia pieca. Radny utrzymuje, że kilka miesięcy temu rozmawiał z Kingą Przykłota
i ta dopytywała czy ma ustalony z wykonawcą koszt podłączenia pieca? Może gmina
mogłaby pomóc finansowo i piec ten podłączyć. Sołtys dopytał, że dlaczego gmina ma
dokładać środki skoro wykonawca wziął już pieniądze za to zadanie i podpisał umowę?
Wówczas sołtys dowiedział się, że taka umowa nie była sporządzona.
Kinga Przykłota – o tym, że piec nie jest zainstalowany osobiście dowiedziała się od
radnego Szymona Taciaka. Wówczas dopiero skontaktowała się z sołtysem Masłowa
z pytaniem dlaczego piec nie jest podłączony? Umowa podpisana była na pierwszy etap
inwestycji ponieważ wartość zadania opiewała na kwotę 13 744,00 zł czyli powyżej
10 000,00 zł netto. Umowa zawarta była na okres od 18 grudnia 2021r. do 28.12.2021r., także
w listopadzie nie było żadnych rozmów ponieważ umowa była zawarta  w okresie
późniejszym. Z kolei fakturę za pierwszy etap tego zadania sołtys dostarczył do urzędu
29.12.2021r. Na drugim etapie zadania umowa nie została zawarta ponieważ wartość zadania
nie przekracza 10 000,00 zł netto. Wówczas umowa nie musi zostać podpisana.
Kinga Przykłota potwierdziła, że nie wiedziała, że zadanie nie jest wykonane.
Sołtys wsi Masłowo – Sołtys utrzymuje, że Kinga P. wiedziała na czas płatności faktury, że
piec i dwa kaloryfery nie są podłączone.
Utrzymuje, że dwie Panie z urzędu były na wizji po skończeniu pierwszego etapu zadania.
Kinga Przykłota – po pierwszym etapie zadania nie było sporządzonego protokołu odbioru.
Faktura dostarczona do urzędu została 29.12.2021r. Kinga potwierdza, że była z Moniką
Mikulską ale wówczas kiedy wykonawca był na etapie skucia podłogi, był to początek
realizacji tego zadania ponieważ rozmawiała wówczas z wykonawcą.
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Przewodniczący Sz. Taciak – zwrócił się do sołtysa, że jeżeli wykonawca okazał się
oszustem (według sołtysa) to dlaczego ten podpisał się pod wykonaniem tego zadania? Skoro
piec nie był wówczas podłączony i dwa kaloryfery nie były jeszcze zamontowane?
Sołtys wsi Masłowo –  sołtys  utrzymuje,  że  gmina  o  wszystkim  wiedziała  o  każdym  etapie
zadania. Pani Burmistrz niejednokrotnie bywała na świetlicy w Masłowie.
Przewodniczący Sz. Taciak – radny dopytywał sołtysa jakie dalsze kroki zamierza podjąć
w tym temacie?
Sołtys wsi Masłowo – ma nadzieję, że dogada się z wykonawcą, ewentualnie są też inne
firmy, które mogłyby podłączyć piec.
Przewodniczący Sz. Taciak – co z kosztami? Inwestycja została już zakończona. Kto zatem
sfinansuje podłączenie pieca oraz zamontowanie 2 kaloryferów?
Radny J. Kaczmarek – dopytał w jaki sposób gmina może pomóc? Wiadome jest, że sołtys
przez prawie rok czasu był unieruchomiony. Uległ poważnemu wypadkowi. Niedorzeczne
jest, że wszyscy wiedzieli, że piec nie jest podłączony i nikt nie zainterweniował, a teraz
obwinia się chorego człowieka.
Przewodniczący Sz. Taciak – stwierdził, że najlepiej będzie doprowadzić do konfrontacji
z wykonawcą. Zorganizować kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej w tej sprawie.
Radna J. Pawełczyk – dopytała kiedy zapłacona została faktura i do kiedy był termin
zapłaty?
Przewodniczący Sz. Taciak – faktura zapłacona została 30.12.2021r. termin płatności
faktury do 5.01.2022r.
Radna J. Pawełczyk – stwierdziła, że faktura nie musiała być zapłacona w starym roku.
Urzędnicy mieli czas do 5.01.2022r. żeby skontrolować i odebrać to zadanie przed
dokonaniem płatności.

Kończąc posiedzenie wszyscy uczestnicy zgodnie stwierdzili, że należy skontaktować się
z wykonawcą i umówić z nim kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej celem wyjaśnienia
spornej kwestii.

O 16:00 Przewodniczący podziękował radnym za udział i  zakończył posiedzenie.

Przewodniczący Posiedzenia
           Szymon Taciak

Protokolant
Julia Kotkowiak
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